



## VARIO-Cutter

### shear cutting for K-wires

Our high quality plate and wire cutting plier is also now optionally available as "VARIO-CUTTER" in 2 different designs.

These characterize themselves through the integration of special shear cutters for K-wires up to a thickness of 3.5 mm.

By a shear cut, a clean cutting edge is achieved and in addition effectively prevents spraying of the cutting clippings.

*Unsere qualitativ hochwertige Platten- und Drahtschneidezange ist ab sofort optional auch als „VARIO-CUTTER“ in 2 verschiedenen Varianten erhältlich.*

*Diese zeichnen sich durch die Integration von speziellen Scher-Schneidern für Bohrdrähte bis 3,5 mm Stärke aus.*

*Beim Scher-Schnitt wird dadurch eine glatte Schnittkante erreicht und zudem ein „wegspritzen“ des Schnittguts wirkungsvoll verhindert.*



### Ordering Information – Bestellinformation

**30-110.245** with shear cutter  $\varnothing$  3.5 mm  
**30-110.25** with shear cutter  $\varnothing$  3.5 mm  
 and  $\varnothing$  2.0 mm

**30-110.245** mit Scher-Schneider  $\varnothing$  3,5 mm  
**30-110.25** mit Scher-Schneider  $\varnothing$  3,5 mm  
 und  $\varnothing$  2,0 mm

For further product details and ordering information please contact your Orthomedical sales team. We will help you to find the appropriate product.

Für weitere Produkt- und Bestellinformationen kontaktieren Sie bitte Ihr Orthomedical Vertriebs-Team. Wir helfen Ihnen gerne das passende Produkt zu finden.

A good  
 arthri